
Årsberetninger - Beretning 2004-05

Beretning fra bestyrelsen om foreningens virksomhed i det forløbne år 2004/2005

Vi skal igen berette om årets forløb med en fyldestgørende beretning. Vi har gjort vort bedste for at  
løse opgaverne.

I løbet af året som er gået, har vi holdt tre bestyrelsesmøder. Vi har drøftet de problemer, som er 
dukket op - vi er jo til for jer. Rigtig mange har ringet til mig alle har fået svar. Tit bliver jeg stoppet  
på mine gåture med spørgsmål vedrørende foreningen. Mit svar er "kom til generalforsamlingen og 
stil spørgsmålet".

Nu kan vi så oplyse, at vi i GF har fået vor egen hjemmeside www.toftdahl-greve.dk. Her kan l læse 
om alt, hvad der foregår. l kan også selv skrive og stille spørgsmål. Så skulle alle være orienteret, 
men l er selvfølgelig altid velkommen til at ringe eller skrive til bestyrelsen.

Opkrævning af kontingent over PBS går fint. Kun en rykker i år, og den var lige ved at gå til 
inkasso. Det ville være en besparelse for GF, hvis man holdt sig til datoen for sidste indbetaling - 
altså d. 1. maj. Det koster kr. 75,- pr. gang for for sent indbetaling. Ærgerlige penge for os alle. 
HUSK RETTIDIG INDBETALING.

Vi kan byde velkommen til rigtig mange nye husejere, som er flyttet til vores meget eftertragtede og 
pæne grundejerforening. Vi kan være stolte af at have sådan et pænt ry. Det går hurtigt med hussalg.

Rigtig mange klager over kantsten, som står skråt ud i rabatten. Dette er ikke tilladt, og de skal væk. 
Vi gør udtrykkeligt opmærksom på. at det er ejerens ansvar, hvis nogen kommer til skade, især nu 
hvor bladene dækker. Og ikke mindst når sneen kommer, vil ejeren være skyld i, hvis folk brækker 
arme og ben. KANTSTENENE SKAL FJERNES. Såfremt ejeren ikke fjerner uretmæssige 
installationer, kan bestyrelsen anmode om, at de bliver fjernet for ejernes regning, Iflg. §5 Andre 
forpligtelser i vore vedtægter med et tillæg på 100.

Mange klager over parkerede biler i vejsiden og på rabatter. På nogle veje er det rigtigt slemt 
Det er ikke meningen, at vi skal køre slalom. Bilerne tager også udsynet, når man skal ud fra 
indkørslerne. Hvis l har flere biler, hvilket flere af os har. SÅ PARKÉR DEM PÅ EGEN 
GRUND. DETTE GÆLDER OGSÅ FIRMABILER.

Tak for en fin fastelavnsfest. Det var rigtig fint. Aldrig har der været så mange mystiske og 
fantastiske kostymer. Og slå til tønden, det kunne de også. Har nogen lyst til at arrangere 
fastelavnsfest i år 2006?? Vi skal bruge 3-4 personer. Tænk over del og meld jer på 
generalforsamlingen.

"Tre hvide duer" - nej mange. Brevduer har skabt store problemer på Rørager og Bakkeager. Vi fik 
en opringning ang. duerne. Vi fortalte, at de skulle tale med ejeren af duerne. Hvilket var umuligt,  
oplyste de. Så må l tale sammen og komme med problemet til os i bestyrelsen. Så skal vi se på det.  
Men det skete ikke. Klagerne lavede en underskriftindsamling. 7 skrev under på, at duerne var til 
gene. Kopi af foto og flyverute osv. i alt 6 sider var hvad vi fik i bestyrelsen. Men klagerne havde 
sendt brevet direkte til Teknisk Forvaltning, og derfor kunne vi ikke hjælpe dem, hvilket blev 
meddelt skriftligt. Der var bare en ting, de havde glemt at gøre. De havde ikke informeret due-
ejeren om problemet. Han fik ikke nogen information om, hvilke problemer de havde med hans 
duer. Vi kan ikke forbyde grundejere at holde duer.



Rabatterne er rigtig fine efter, at vor nye renovationsordning er gået i gang. Godt på en måde, skidt 
på en anden måde. Nu finder man aldrig noget mere. Så er det vi kan bruge hjemmesiden, hvis man 
har noget man vil af med.

Postkasser - Der er en postkasse der mangler navn, hvilket der skat være. Det er til gene for 
postvæsenet. Så se at få sat navn på.

Greve Kommune har sat affaldsspand op på Kløverstien. En rigtig god idé.

Hvor er vores trafik-hjerte blevet af??? En kunstner har pyntet mange veje med et rødt hjerte - men 
nu er vores væk.

Tak for i år med ønsket om en rigtig glædelig jul og et lykkebringende 2006.

På gensyn tirsdag d. 22. november 2005.

På vegne af bestyrelsen
formand
Käte Jacobsen 


